
Agent Brighiego: Matteo czuje się dobrze w Atalancie

News - ASRoma.pl

Już w najbliższą sobotę dojdzie na Stadio Olimpico do pojedynku Romy z

Atalantą. W składzie drużyny z Bergamo pojawi się zapewne Matteo

Brighi, który w ostatnim dniu mercato został wypożyczony do tego klubu

właśnie z Romy. W związku z meczem wywiadu dla imperoromanista.it

udzielił agent piłkarza, Vanni Puzzolo.

Jak czuje się Brighi w Atalancie?

- Dobrze, bardzo dobrze. Jest bardzo szczęśliwy, gra i czuje się bardzo dobrze. Stąd

możemy powiedzieć, że przejście do Atalanty było z pewnością dobrym wyborem.

Jak przeżywa sobotnie wyzwanie przeciwko swoim byłym kolegom?

- Jesteśmy dopiero przy poniedziałku, trudno powiedzieć, dopiero co rozegrał mecz i

zakończył myśleć o wczorajszym spotkaniu. Myślę, że nie myślał jeszcze o

pojedynku z Romą, jednakże będzie to z pewnością dla niego bardzo emocjonujący

mecz, gdyż spotka się ponownie z kolegami, z którymi grał przez tak długi czas.

Choć nie chciałem powiedzieć, że Roma była jego drużyną, gdyż Roma to wciąż jego

zespół i może jeszcze powrócić do bycia graczem Giallorossich w przyszłości. Luis

Enrique dokonywał wyborów, Matteo je respektował i teraz czuje się dobrze tam

gdzie jest, w Atalancie.

Jak widzisz mecz Romy z Atalantą?

- Dla mnie wygra Atalanta! Heh, my agenci zwykle kibicujemy zespołom, gdzie grają

nasi klienci. W Romie nie mam nikogo, stąd kibicuję Matteo i Atalancie.
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